
 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Sammanträdesdatum  

Kyrkorådet         2020-05-04  

 

Paragrafer § 409- § 424 

Plats och tid Digitalt videomöte 2020-05-04 kl. 18.15– 19:44 

Beslutande Dennis Schantz ordf., (S) 

  Jörgen Wahlund, (Öka), 

 Maria Bylund, (Posk), 

 Erling Eriksson, (Posk), 

 Ylva Sirenius, 2e v ordf. (Öka) 

Ann Egestål, (FK),  

Ulla-Britte Wiedel, (POSK), tj ers 

Anna-Lena Dancy, (Öka), tj ers 

Magnus Andersson, (S), tj ers  

 Maria Ottensten, kyrkoherde 

    

Övriga deltagande Erik Wagnborg, administrativ chef 

Carolina Büller, sekreterare 

   

  

Ej närvarande Lena Pihlqvist, (S), Ellen Mitikka, (S),  

 Carin Gerhard, 1e v. ordf. (Posk), Björn-Erik Pedersen, (S),  

 Kerstin Stenborg, (Posk), ers   

   

Utses att justera Ylva Sirenius (Öka) 

 

Underskrifter Sekreterare   ……………………………………………… Carolina Büller 

 

  Ordförande  ……………………………………………… Dennis Schantz 

 

  Justerande ……………………………………………… Ylva Sirenius 

 

 

Justeringen tillkännages genom anslag den och nedtages tidigast 

den  

Organ: Kyrkorådet Nylöse pastorat 200504 

Protokollet förvaras på församlingsexpeditionen, Gunnared kyrkväg 1 

Underskrift  ...............................................................................  

 ____________________________________________________________________________________ 

Utdragsbestyrkande
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§ 409 Sammanträdet öppnades  

Ordförande Dennis Schantz (S) öppnade mötet. 

___ 

§ 410 Inledning  

Kyrkoherden Maria Ottensten inledde med Vägen till livet som var temat på söndagens 

gudstjänst och läste 2 Mosebok 13. Tillsammans bad vi en bön. 

___ 

§ 411 Upprop  

Sekreterare förrättade upprop. 

___  

§ 412 Val av protokolljusterare 

Kyrkorådet beslutade 

att utse att Ylva Sirenius (Öka) jämte ordförande justera dagens protokoll. 

___ 

§ 413  Godkännande av föredragningslista 

Anmälda punkter: Administrativ chef Erik Wagnborg hade information om Kivra.  

Ordförande Dennis Schantz (S) hade en punkt angående kyrkoråd 2/6.  

Ann Egestål (Fk) hade en procedurfråga. 

Kyrkorådet beslutade 

att  godkänna föredragningslistan med ovanstående tillägg. 

___ 

§ 414 Fastighetsinformation 

Administrativ chef Erik Wagnborg föredrog efter handling. 

Pågående projekt  

Projektering Bergsjön 

Projekteringen av renoveringen/ombyggnationen av Bergsjöns kyrka påbörjas under maj 

månad. En projekteringsgrupp har utsetts och en extern projektledare anlitats (CMC 

byggadministration)   

Projektet har sedan i höstas bantats något. De åtgärder som var föreslagna för källaren och 

Helsjöns folkhögskola har strukits. Detta efter samtal med skolans rektor och ekonom och 

utifrån att textilateljén avvecklas vilket frigör ett befintligt rum. Besparingar skall även 

försöka göras i övriga delar av projektet för att minska projektkostnaden ytterligare något. 
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Bland annat genom att vissa ytors underhåll bortprioriteras och att ombyggnationer förenklas 

så mycket som möjligt. I dagsläget ligger kalkylen på drygt 8,5 miljoner.  

 

Projektering ny förskoleavdelning Gunnared 

Då Pärlans ordinarie lokal, Mariakyrkan, visat sig innehålla mögel- och fuktskador behöver en 

alternativ lokal hittas. De befintliga lokalerna i Mariakyrkan har inte varit optimala för 

förskoleverksamhet. Så även om fuktproblematiken löstes skulle anpassningar och 

renoveringar behöva göras i lokalen.  

Utgångspunkten har varit att hitta en lokal i det egna fastighetsbeståndet men även externa 

lösningar har undersökts. Det har inte gått att hitta en extern förskolelokal i Hammarkullen. 

Förskoleförvaltningen letar lokaler och skall även bygga.  

Gunnareds kontorsdel bedömdes lämpa sig bäst för förskolan. Då öppnas en ny 

förskoleavdelning för ca 22 äldre barn. Det förslaget innebär att församlingsarbetslaget får 

nyttja stora mötesrummet, expeditionen och omkringliggande rum för sitt administrativa arbete. 

Stöd- och ledningsorganisationerna flyttar i detta förslag till Hjällbo.  

Ombyggnadsförslaget har i det första skedet utretts ytligt med hjälp av arkitekt, brandkonsult 

och konstruktör och därefter kostnadsberäknats. Steg två i processen är projekteringsfasen. 

Kyrkorådet skulle under sitt sammanträde 2020-03-16 ha tagit upp ärendet för beslut. Då 

sammanträdet blev inställt på grund av rådande omständigheter tog kyrkoherde och kyrkorådets 

ordförande beslutet att påbörja en projektering. Detta utifrån det underlag som skulle tagits upp 

i kyrkorådet 2020-03-16 som också delgivits kyrkorådets medlemmar för information.  Detta 

beslut kunde fattas utifrån den delegationsordning som gäller i lägen då kyrkorådet inte har 

möjlighet att sammanträda.  

Första steget i projekteringen har tagits. Planskissen har reviderats utifrån verksamhetens 

synpunkter, en konsultgrupp har satts ihop och ett första projekteringsmöte hålls 2020-04-24.  

Tidsplanen ser i dagsläget ut enligt följande:  

- Förfrågningshandling klar för att skickas ut till i slutet av maj 

- Anbuden inkomna i slutet av juni  

- Avtal tecknat med utförare första veckan i augusti 

- Byggtid september-november 

- Inflyttning december 

- Start av verksamhet januari 

De mer omfattande i åtgärderna i projektet är:  

- Utrymningstrappa med håltagning i fasad för att tillgodose utrymningskraven  

- Höja byggnadens brandklass genom inbyggnad av pelare, tak och ventilationskanaler.  

- Beredningskök uppförs i det nuvarande mötesrummet 
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- Några mindre ombyggnadsåtgärder 

- Byte av ventilationsaggregat (särredovisa kostnadsmässigt och har bara delvis en 

koppling till förskoleprojeket)  

 

På fråga förklarades det att vi inte tror att så många barn kommer följa med från Hammarkullen 

men beläggning kommer vara god utifrån kösituationen till Kråkekullen och att det byggs 

mycket i närområdet. 

En annan fråga gällde flytt av stödet till Hjällbo och om det finns tilltänkta ombyggnationer.  

Adm chef Erik Wagnborg informerade om att inga ombyggnader är planerade då bedömningen 

är att det räcker med mindre anpassningar på ventilation och belysning, möbler från Gunnared 

kommer också att tas med. 

Tidplan för projektet kräver offertfas och beslut till sommaren för att möjliggöra start i nya 

förskolan januari 2021 Tanken är att kyrkorådet bör därför ge ett uppdragsbeslut till 

kyrkoherden för att begära in offerter. Offerterna är avgörande för igångsättning av projektet 

eller om det blir nedläggning av förskolan. Ärendet återkommer som beslutsärende KR 25/5. 
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Arrendeavtal Nylöse 

Poseidon planerar för en nybyggnation ut med Gamlestadsvägen vid Nylöse kyrka. I samband 

med det ändras tomtgränsen för Nylöse pastorats arrende. Kyrkans bilinfart och parkering 

kommer flyttas till framsidan ut mot Gamlestadsvägen. Se orange markering på 

illustrationsritning. 

Kyrkans tomt kommer bli något större än vad den är idag, vilket medför en något högre årlig 

arrendeavgift. Idag är tomten på 1750 m2 och arrendeavgiften på 38 000 kr/år 

Pastoratet har fyra kyrkor på arrende (Allhelgona, Hjällbo, Nylöse, Bergsjön). Dessa avtal löper 

till 2022-12-31. Uppsägningstid 12 månader och förlängs med 60 månader om de inte sägs upp 

av någon av parterna. I dagsläget planerar inte Fastighetskontoret för någon drastisk höjning av 

kyrkornas arrendeavgift i samband med att avtalstiden löper ut. 

      

Kyrkorådet beslutade 

att  anteckna informationen. 

___ 

§ 415 Ansökan o KAE dopfunt Allhelgonakyrkan 

Administrativ chef Erik Wagnborg föredrog efter handling. 

Dopfunten 

Dopfunten i Allhelgonakyrkan är ett kyrkligt kulturminne, för att vidta åtgärder på den krävs 

tillstånd från Länsstyrelsen, vilket har sökts och beviljats för den planerade åtgärden. 

Kyrkoantikvarisk ersättning kan sökas.  

Dopfunten består av tre olika delar; cuppa, skaft och fot. Dessa delar är idag inte 

sammanfogade utan ligger löst på varandra. Församlingen har känt oro för att cuppan skulle 

ramla av och orsaka personskada. Detta då den i höstas ändrade läge en aning. 

AB Stennkonservering Väst har lämnat förslag på hur de tre delarna skulle kunna 

sammanfogas och Länsstyrelsen har godkänt åtgärden. Åtgärden bedöms gå på ca 30 000 kr 

och den kulturantikvariska ersättningen tar troligen 75 % av kostnaden.  
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Barnkonsekvensanalys 

Åtgärden görs främst för att inte ett barn skall skada sig om de får för sig att klättra på 

dopfunten.  

Vård- och underhållsplan Bergum 

För byggnader som är kyrkliga kulturminnen kan Kyrkoantikvarisk ersättning (KAE) sökas 

för renoveringsåtgärder. För att göra det måste en Vård- och underhållsplan finnas för 

byggnaden. För Bergums kyrka finns inte det framtaget sen tidigare. Även för uppförandet att 

planen kan KAE sökas. 

Barnkonsekvensanalys 

Ett långsiktigt förvaltande och ett underhåll av kulturminnen möjliggör att även kommande 

generationer skall kunna få ta del av det.  

 

Kyrkorådet beslutade 

att ansöka om KAE (Kyrkoantikvarisk ersättning) för att sammanfoga delarna i 

 Allhelgonakyrkans dopfunt. 

att  ansöka om KAE (Kyrkoantikvarisk ersättning) för framtagandet av vård- och 

 underhållsplan för Bergums kyrka.  

___ 

§ 416 Klockstapeln i Kviberg 

I planen för 2020 finns en renovering på klockstapeln vid Nylöse kyrka inplanerad. 

Kostnaden för åtgärden har efter utredning blivit mer kostsam. De sex benen måste bytas på 

grund av rötskada. Och för att inte samma problem skall uppstå på nytt behöver även 

konstruktionen förändras. En konsult har involverats. Klockstapelns tak behöver även läggas 

om, plåtdetaljer bytas och klockringningsfunktionen behöver byggas om. Kostnaden för en 

renovering beräknas gå på upp mot 900 tkr. Detta höga belopp beror på att åtgärden med 

stödbenen är komplicerad samt att många olika hantverksprofessioner behöver involveras.  

Huruvida denna åtgärd är försvarbar eller inte har diskuterats. En alternativ väg har lyfts. Den 

innebär att en mindre klocka monteras i det burspråk som finns över kyrkporten och att 

befintlig klockstapel rivs.  Detta utförande är det ursprungliga. Denna åtgärd kan anses mer 

försvarbar då kostnaden blir lägre samt att pastoratet långsiktigt skulle få ett byggnadsobjekt 

mindre att förvalta.  

Länsstyrelsen har kontaktats i ärendet och deras första respons var positiv men talar varken 

för eller emot förslaget. En ansökan innehållande en antikvarisk beskrivning krävs för en 

skarp ansökan.  
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I och med att ritningar från 1950-talet innehåller denna lösning så har vi stor anledning att tro 

att en sådan återställningsåtgärd skulle godkännas av Länsstyrelsen. Detta förslag beräknas gå 

på ca 250 tkr, av det är hälften rivnings kostnad.  

Kyrkorådet beslutade 

att  godkänna att ägaransvaret för byggnaden klockstapel på Kvibergs kyrkogård 

  förs över till Göteborgs Begravningssamfällighet vid fråga från  

  Begravningssamfälligheten. 

att  uppdra åt Kh att administrera övertagandet å Nylöse pastorats vägnar. 

___ 

§ 417  Personalinformation 

Kyrkoherde Maria Ottensten föredrog enligt handling. 

Anställningar 
Namn Befattning Placering Anställning Omfattning Tid 

Anna Larsson Kommunikatör Stödet AVA       50% 200420-200630 

   Tillsv 100% 200701 

Abeer Baltaji Assistent Hjällbo Ava 100% 200309-210308 

 

Föräldralediga/Tjänstlediga 
Carl-Johan Anvegård  Fastighetsansvarig Stödet Föräldraledig 200401-201231 

 

Avslutar sina anställningar 
Karolina Sundemo Utredare       Stödet 

Andreas Pervik Församlingsherde  Kortedala  

Sanna Engelbrektsson Assistent        Angered/Bergum 

Kyrkorådet beslutade 

att  anteckna informationen.  

___ 

§ 418 Församlingsherde Kortedala 

Kyrkoherde Maria Ottensten föredrog enligt handling. Församlingsherden i Kortedala, 

Andreas Pervik, har sagt upp sig för att gå vidare till en tjänst på Tjörn fr.o.m. 2020-09-01. 

Enligt delegationsordningen för Nylöse pastorat är beslut om tillsättandet av 
församlingsherdetjänster inte delegerat till kyrkoherden utan beslutas av KR.  
 
Med hänvisning till pågående församlingsindelningsutredning och den förändrade 

chefsstruktur som möjligen kan bli resultatet, är det inte önskvärt att i nuläget rekrytera en ny 

ordinarie församlingsherde i Kortedala, utan istället söka efter en vikarierande 

församlingsherde. 

 

Diskussion som följde rörde sig om vikariatsperioden och rekrytering av ordinarie tjänst.   
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Vikariatsperioden varar på max 6 månader som ligger inom kyrkoherdens ramar. 

Rekrytering blir aktuellt om församlingsindelningsutredningen går igenom efter jul.  

 

Församlingsrådet har haft möte med kyrkoherden och är insatta i ärendet. 

 

Kyrkorådet beslutade 

att  bevilja återbesättning på tjänsten som församlingsherde som ett vikariat. 

att  uppdra åt kyrkoherden att påbörja rekrytering av vik församlingsherde i 

 Kortedala 

att  delegera åt kyrkoherden att anställa en vik församlingsherde i Kortedala 

___ 

§ 419  Assistent Angered/Bergum 

Kyrkoherde Maria Ottensten föredrog enligt handling. Församlingsassistenten i Angered-

Bergums distrikt i Angered församling, Sanna Engelbrektsson har sagt upp sig för att gå vidare 

till en tjänst i Nybro fr.o.m. 2020-09-01. 

Med hänvisning till pågående församlingsindelningsutredning och den ev förändrade 

arbetsorganisation som möjligen kan bli resultatet, är det inte önskvärt att i nuläget rekrytera en 

ny ordinarie församlingsassistent. Samtidigt är det stora och livaktiva barn – och 

ungdomsarbetet i Angered – Bergum så värdefullt och viktigt att det behövs någon som arbetar 

med det, möjligen i samverkan med pedagogiska resurser från granndistrikten. 

 

Diskussionen som följde rörde sig om det var passande med ett vikariat och om tjänsten är 

inriktad mot en församlingsassistent eller en kvalificerad församlingspedagog.  

Med en förändrad arbetsorganisation på sikt och att vi i nuläget inte vet hur det kommer se ut 

är det mer lämpligt med ett vikariat. 

 

I samband med diskussionen av behovet och arbetssituationen i Angered/Bergum kom förslaget 

om att ändra tjänsten till församlingsassistent/församlingspedagog. 

Kyrkorådet beslutade 

att  bevilja återbesättning på tjänsten som församlingsassistent i Angered-Bergum 

 som ett vikariat. 

att  uppdra åt kyrkoherden att påbörja rekrytering av vik 

 församlingsassistent/församlingspedagog i Angered-Bergums distrikt 

___ 
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§ 420  Församlingsindelningsutredning (b1) 

Kyrkoherde Maria Ottensten föredrog enligt handling som är skriven av processledaren Barbro 

Hjort.  Församlingsindelningsutredningen följer sin tidsplan och insamlingsfasen är precis 

avslutad.Mycket material har samlats in då jag haft samtal om församlingsindelningsfrågan 

med förtroendevalda i församlingsråd och distriktsråd samt anställda medarbetare och chefer. 

Statistik har hämtats in från Svenska Kyrkans statistikdatabas om bland annat medlemstal, 

ekonomi och uppgifter om den grundläggande uppgiften. Där finns också en historik som gör 

att vi får en bild av hur utvecklingen har sett ut över tid.  Annan statistik om samhället i Nylöse 

Pastorat har jag hämtat in från statistik som Göteborgs stad publicerat om Angered och Östra 

Göteborgs stadsdelar.  

 

Nu håller detta material på att sammanställas och analyseras för att presenteras på kyrkorådet 

den 25 maj 2020 tillsammans med några förslag på församlingsindelning. 

 

Den fortsatta planen är sedan att detta går till Kyrkofullmäktige som ett informationsärende den 

8 juni 2020 och därefter på remiss till samtliga församlingsråd och distriktsråd över sommaren.  

Den 15/8 behöver remissvaren vara inlämnade för beredning. 

Den 20/8 kl.13. inbjuder Stiftsstyrelsens församlingsutskott KF, KR, FR presidium till ett 

samtal om församlingsindelningen på stiftskansliet.  

 

Därefter kommer beslutsprocessen med ett Kyrkoråd 7/9 och ett kyrkofullmäktige 16/9. 

Beslutet skickas sedan till stiftsstyrelsen för behandling och fastställande av beslutet i 

stiftsstyrelsen den 8/12 2020.  

 

AU kommer föreslå ett extra KR 2/6 som enbart handlar om församlingsindelningsutrednings 

förslag. Justeringen i tidplanen blir då ändrad från den 25/5 till den 2/6. 

Det diskuterades vidare om mötet som hålls den 20/8 på Stiftkansliet. Det känns rimligt att även 

DR deltar i samtalet då det även finns remissvar från dem. Vid deltagande av DR kommer det 

finnas representanter från pastoratets alla distrikt. 

Angående remissvar under sommaren och förankring för beslut inför KF är det osäkert om man 

följer tidplanen pga hur det ser ut i samhället idag. Det är dock tänkt att man jobbar på som om 

den håller. Om det förekommer fördröjningar ligger frågan hos KR som då kan besluta om att 

ändra tidplanen. 

 

Kyrkorådet beslutade 

att anteckna informationen. 

___ 
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§ 421  Verksamhetsberättelser 
Verksamhetsberättelsen Nylöse pastorat 2019 

Kyrkoherden föredrog verksamhetsberättelserna från församlingar och distrikt med följande 

inledning. 

Nu är Nylöse pastorat en tvååring, som inte längre är så vinglig på benen som förra året, och 

som kan säga både ja och nej. 

När detta skrivs känns 2019 oändligt avlägset, och inte så mycket är sig likt i 

församlingsverksamheten i pastoratet, p.g.a. Coronakrisen. Men en tillbakablick på 2019 ger 

ändå vid handen att under 2019 har system och rutiner, samarbeten och beslutande organ 

ytterligare trimmats in och börjat fungera i det som är gemensamt för hela pastoratet. 

Kyrkorådet har också under året bytt ordförande och en del ledamöter vilket trots allt har 

fungerat väldigt bra. Samtidigt blir det allt tydligare att vi är ett pastorat, och inte en 

samfällighet, och att vi behöver samverka allt mer som pastorat, inte minst med tanke på de 

begränsade resurserna. Detta mål finns också tydligt uttalat i verksamhetsramen för 2019.  

Som underlag för verksamhetsberättelserna i respektive församling och distrikt ställdes det 

därför frågor om vilka samarbeten som finns, och hur man arbetar med de prioriterade 

områdena diakoni och barn och unga. 

 Dessa verksamhetsberättelser finns med som bilagor här. Där kan man läsa om hur allt det som 

är den grundläggande uppgiften – Gudstjänst, Undervisning, Diakoni och Mission fortgår i våra 

olika kyrkor och församlingshem. 

Under 2019 utarbetades också en ny församlingsinstruktion och i olika grupperingar, 

församlingsråd, distriktsråd, arbetslag och kyrkoråd samtalade vi om vad det är att vara kyrka i 

vår del av Göteborg. 

 

Kyrkorådet beslutade 

att  anteckna informationen. 

___ 

§ 422 Verksamhetsram 

Kyrkoherde Maria Ottensten föredrog enligt handling. Planeringen för arbetet med 

verksamhetsramen 2021 vara att arbeta igenom en större revidering med stort deltagande från 

förtroendevalda utifrån den Församlingsinstruktion som planerades att antas av 

kyrkofullmäktige i mars och som antogs av kyrkorådet tidigare. Utifrån uppkommen situation 

med Corona i världen och i Nylöse pastorat finns dock inte dessa förutsättningar för att arbeta 

igenom verksamhetsramen. 

Arbetsutskottet föreslår därför beslutsgången ovan med de prioriterade områdena som har 

återfunnits i verksamhetsramarna tidigare och som finns i församlingsinstruktionen: 

Samverkan, Diakoni, Barn och unga. 
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Kyrkorådet beslutade 

att   uppdra åt kyrkoherden att revidera verksamhetsramen utifrån den av kyrkorådet 

 antagna Församlingsinstruktionen.  

att uppdra åt kyrkoherden att återkomma med reviderat förslag till sammanträdet 

 25/5. 

___ 

§ 423 Övriga frågor 

Administrativ chef Erik Wagnborg informerade om att lönespecifikationer för 

timanställda/arvodister skickas fr.o.m. maj ut digitalt via Kivra för de som redan är anslutna 

till KIVRA. För övriga blir det ingen skillnad. 

 

Ann Egestål (Fk) hade en procedurfråga om hur justeringsordningen bestäms. 

AU får fastställa en tydlig ordning vid justering. 

 

Ordf. Dennis Schantz (S) föreslog att kyrkoråd 2/6 börjar kl 18:30 istället för kl 18:00. 

 

Kyrkorådet beslutade 

att  ändra KR till kl 18:30 den 2/6. 

___ 

§ 424  Sammanträdets avslutande  

Ordförande Dennis Schantz (S) tackar för sammanträdet som avslutas med välsignelsen.



 

 

Tidplan för ny församlingsindelning i Nylöse pastorat, beslut tas dec 2019-dec 2020, under 2021 ställer vi om, 2022 start ny församlingsindelning 

Inledningsfas Insamlingsfas, samråd Samråd om förslag 

2/12-2019 
KR fattar 
beslut om 
församlings-
indelnings- 
utredning 

Dec, 
kontakter 
med 
stiftet, 
planering 

Jan 2020 
Problem- 
formulering 
skriva fram 
frågor till 
samråd 

Januari 
Insamling av 
fakta 
statistik 

Jan-febr 
Intervju med 
varje chef 
7 pers 

Feb-mars 
Träffa varje  FR 
och DR 

Feb-Mars 
Träffa 
varje 
arbetslag 
25/2 B 
3/3 K 
5/3 Ny 
31/3 G+AB 
14/4 Hj+Ha 

Insamlingsfas 
klar vid påsk 
 

15maj klart 
med förslag 
1 eller 2 
 
 

 

 
 
 

 AU 15/1 
LG 15/1, 
 KR 27/1 
 

 AU 3/2 Stift 
LG, 12/2 
(KR 24/2) 
 

Gu 2/2 Hj  3/2 
B 4/2, K 6/2  
A 17/2 Ma 20/2 
A/B  26/2 
N 4/3 
 

AU 4/3  
LG 11/3 
KR 16/3 
 

LG 8/4 
AU 14/4 
KR  28/4 
 

LG 20/5 
AU 11/5 
MBL 19 
Riskbedömn. 
pastnivå 

KR 25/5 
Stor-Mas 
om FIN och 
utredningen 

Samråd om förslag Pastoratets beslutsfas Stiftets beslutsfas I kraft 

8/6 till KF 
som 
informations-
ärende 
Färdigt 
förslag alt två 
förslag 

9/6-15/8 
FR och DR 
bereds 
tillfälle att 
yttra sig . 
MBL 19 
förs.nivå 

24/8 
AU bereder 
till KR 
MBL 11 
riskb 

7/9 
KR lämnar 
beslutsförslag 
med BKA till 
KF 

16/9 
KF fattar 
beslut 
 om 
församlings 
indelning 

20/9 Beslutet 
skickas till stiftet 
tills med BKA, ev 
yttrande från FR, 
utkast till 
ändring i FIN hur 
förändr.påverkar 

15/10 
DK yttrar 
sig om KF;s 
beslut 

12/11 
FU föreslår 
Stiftsstyrelsen 
besluta 

8/12 
Stifts- 
styrelsen 
fastställer 
KF;s beslut 
samt namn  

1/1 2022 
Nya 
indelningen 
träder ikraft 

KF 8/6 
LG 17/6 

AU v 34 
20/8 FU + 
KF,KR,FR 

AU 24/8 
LG 28/8 
 

KR 7/9 
LG 17-18/9 

KF 16/9      

 



 

 

 


